

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 5, 1974

(25)

[Text]

The Special Committee on Egg Marketing met, *in camera*, at 9:47 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Fox presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Anderson, Cafik, Condon, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Maine, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta, Peters.

In attendance: Mr. Frank Swedlove, Research Branch, Library of Parliament.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to Egg Marketing. (*See Issue No. 1, Thursday, October 24, 1974.*)

The Committee commenced consideration of its Draft Report to the House.

At 12:02 o'clock p.m., the Committee adjourned until 3:30 o'clock p.m. this afternoon.

AFTERNOON SITTING

(26)

The Special Committee on Egg Marketing reconvened, *in camera*, at 3:45 o'clock p.m. this afternoon, the Chairman, Mr. Fox, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Anderson, Cafik, Condon, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Maine, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta, Peters.

In attendance: Mr. Frank Swedlove, Research Branch, Library of Parliament.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to Egg Marketing. (*See Issue No. 1, Thursday, October 24, 1974.*)

The Committee continued consideration of its Draft Report to the House.

At 5:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, DECEMBER 10, 1974

(27)

The Special Committee on Egg Marketing met, *in camera*, at 9:42 o'clock a.m., this day, the Chairman, Mr. Fox, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Anderson, Cafik, Condon, Dupont, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta, Peters.

Other Member present: Mr. Goodale.

In attendance: Mr. Frank Swedlove, Research Branch, Library of Parliament.

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 5 DÉCEMBRE 1974

(25)

[Traduction]

Le Comité spécial sur la commercialisation des œufs se réunit, à huis clos, à 9 h 47 sous la présidence de M. Fox.

Membres du Comité présents: MM. Anderson, Cafik, Condon, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Maine, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta et Peters.

Est présent: M. Frank Swedlove, Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité poursuit l'étude de son Ordre de renvoi ayant trait à la commercialisation des œufs. (*Voir fascicule n° 1 du jeudi 24 octobre 1974.*)

Le Comité entreprend l'étude de son projet de rapport à la Chambre.

A 12 h 02, le Comité suspend ses travaux jusqu'à 15 h 30 cet après-midi.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(26)

Le Comité spécial sur la commercialisation des œufs se réunit, à huis clos, à 15 h 45 sous la présidence de M. Fox (président).

Membres du Comité présents: MM. Anderson, Cafik, Condon, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Maine, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta et Peters.

Est présent: M. Frank Swedlove, Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement.

Le Comité poursuit l'étude de son Ordre de renvoi ayant trait à la commercialisation des œufs (*Voir fascicule n° 1 du jeudi 24 octobre 1974.*)

Le Comité poursuit l'étude de son projet de rapport à la Chambre.

A 17 h 10, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 10 DÉCEMBRE 1974

(27)

Le Comité spécial sur la commercialisation des œufs se réunit, à huis clos, à 9 h 42 sous la présidence de M. Fox.

Membres du Comité présents: MM. Anderson, Cafik, Condon, Dupont, Fox, Gray, Lambert (*Bellechasse*), Lessard, Martin, Mazankowski, McCain, McGrath, Murta, Peters.

Autre député présent: M. Goodale.

Est présent: M. Frank Swedlove, Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement.